
  2007-03-13 

 
Stockholms läns landsting 
 
 
 
 
 
Interpellation av Lena-Maj Anding (mp) om evidens inom den psykiatriska vården 
 
Vi talar hela tiden om att vi ska bygga terapier inom vården på evidens, i lagen står det 
vetenskap och beprövad erfarenhet. Inom psykiatrin förekommer ibland att en patient med  
t ex psykos får upptill åtta olika psykofarmaka.  
 
Jag vill med anledning av detta, till ansvarigt landstingsråd, ställa följande frågor: 
 

1. Kan detta sägas vara evidensbaserat? 
 

2. Hur många psykofarmaka kan man med säkerhet kontrollera effekterna av? 
 

3. Vad avser landstingsrådet göra för att förändra denna situation? 
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Gruppledare mp 
 


